
 
 

Motion till Bygdegårdarnas Riksförbund 
från Överenhörna bygdegårdsförening  
 
Vi i Överenhörna bygdegårdsförening har i flera år pratat om säkerheten för vår 
byggnad, både för inbrott och för brand, och skulle därför vilja ha ett 
säkerhetssystem inkopplat. En larmfirma var ute hos oss och gick igenom 
detaljerna men slutsumman landade på en alldeles för hög avgift för oss. Vi tror 
att det är fler bygdegårdsföreningar i länet och även i hela landet som har 
tanken om att vilja säkra sin lokal för framtiden och är vi många bygdegårdar 
som installerar larm så kanske vi kan få ner priset. 
 
Vi föreslår därför att förbundet får i uppdrag att undersöka om det finns 

möjlighet till gemensam upphandling för ett 
säkerhetssystem som kan sänka avgiften till våra 
bygdegårdar.  

 
Överenhörna i mars 2022 
 
Överenhörna bygdegårdsförening  
gm/Anita Wennberg 
 
 
Förslag till yttrande 
Så vitt vi känner till så har erbjudanden om olika larmsystem tidigare erbjudits 
från Bygdegårdsförsäkringen men av olika skäl, som vi inte har kunskap om, har 
dessa upphört. Vi ser positivt på motionärernas önskemål och hoppas att 
frågan om upphandling av larmsystem kan tas upp igen. 
 
Distriktsstyrelsen föreslår stämman besluta 

att bifalla motionen och sända den vidare till förbundet. 
 


